
 

 

Verslag vergadering Participatieraad Putten op 17 januari 2024 om 19.30 uur in 

Stroud 

Aanwezig: allen, behalve Matthijs Bonzet (mka); Fennie van den Broek (later vanaf punt 8) 

1. Opening en welkom. De voorzitter, Gerrit Jan Zomer, heet allen welkom. Hij hoopt, 

dat we ook in een nieuwe samenstelling als een team zullen opereren. De agenda 

wordt vastgesteld. Het gesprek met mevrouw Kallen van het Inclusiepanel kan 

wegens ziekte niet doorgaan. 

2. Verslag vergadering 20 december 2023. Het verslag wordt vastgesteld. 

3. Actiepuntenlijst per 20 december 2023. Wordt vastgesteld. 

4. Verslag overleg DB met gemeente Putten op 10 januari 2024. Wordt voor 

kennisgeving aangenomen. De raad vindt het jammer, dat er nog geen duidelijkheid is 

over de planning voor het eerste halfjaar 2024. 

5. Mededelingen en ingekomen stukken. De punten a tot en met d worden voor 

kennisgeving aangenomen (Nieuwsbrief InclusiefGroep, verzonden advies clientervaring, lijst 

leden Praad en rooster van aftreden leden). 

e. Reactie gemeente op ons advies inzake Beleidsregels 2024. Men vindt de reactie 

soms wat vaag en soms voorbij gaand aan onze punten van kritiek. De raad neemt het 

antwoord van het college voor kennisgeving aan. 

f. Mail Inclusiepanel naar gemeente van 13 december. De raad vindt het vreemd, dat de 

gemeente niet meer aanwezig wil zijn in het panel. Ook blijven gemeentelijke reacties te lang 

uit, of komen helemaal niet. In het komende overleg met de waarnemend voorzitter van het 

Inclusiepanel zal hierover worden gesproken. Ook zal in het bestuurlijk overleg met de 

gemeente onze verontrusting worden uitgesproken. Binnen de vergadering wordt ook 

gesproken over de problemen die visueel gehandicapten steeds meer hebben met 

geluidarme fietsen en elektrische auto’s. 

g. Mondeling voorstel om periodiek contact te hebben met politieke raadsfracties en 

plaatselijke (welzijns)organisaties. De gedachte is, dat op uitnodiging wordt gesproken in de 

vergadering van de Participatieraad met vertegenwoordigers om een beter beeld van elkaar 

te verkrijgen. Wat verwachten partijen en instellingen van ons als raad en hoe kunnen wij 



ons beter presenteren als adviesorgaan van het college. In de discussie komt ook naar voren, 

dat er eigenlijk ook van onze kant veel vragen bestaan wie in welzijnsland nu precies over 

welke zaak gaat; een heldere communicatie daarover is een vereiste. Ook is meer helderheid 

voor ons als raad gewenst over de verschillende posities, afgezet tegen de wens van de 

gemeente om de Participatieraad met nieuwe taken in het sociaal domein te belasten. 

Afgesproken wordt, dat in de volgende vergadering van de raad (februari) conceptbrieven 

aan fracties en (welzijns-)instellingen zullen worden geagendeerd met concept-agenda voor 

de gesprekken en voorstellen voor data. Eventueel zal het mogelijk kunnen zijn, dat extra 

vergaderingen moeten worden belegd. 

h. Reactie gemeente dd 17 januari op ons verzoek van december 2022 tot aanpassing 

van de verordening (Ruimtelijke ordening). De negatieve reactie wordt betreurd, maar voor 

kennisgeving aangenomen. We zullen zo nodig ongevraagde adviezen richting gemeente 

uitbrengen. 

i. Het Regioplan IZA/GALA, dat deze week is ontvangen, is door de secretaris op 16 

januari nog verzonden. Met name de bijlagen zullen in de volgende vergadering worden 

besproken. 

6. Rapportages uit de werkgroepen. Er is weinig nieuws te melden. De werkgroep Jeugd 

spreekt volgende week met de gemeentelijke vertegenwoordigers (Maaike en Hilbrand). 

7. PR en Communicatie. Bertina informeert ons over contacten met de Puttenaer en hun 

standpunt over interviews en ingekomen stukken. Verder geeft ze aan, dat de Facebook-

overdracht aanvankelijk niet helemaal goed is gegaan, maar inmiddels op orde is. Gedacht 

wordt ook aan het gebruik maken van Instagram. De secretaris zal Marjan Huinder 

(gemeente) laten weten, dat Bertina ook contactpersoon is voor het aanleveren van zaken 

voor de website. Bertina en de voorzitter zullen samen contact hebben over een overzicht 

van inloggegevens voor het gebruik van social media (facebook en instagram). Een dergelijk 

overzicht is handig bij een eventuele overdracht van PR zaken en communicatie. 

De voorzitter geeft aan, dat hij in het vervolg op de agenda een contactpunt wil opvoeren 

over de vraag hoe de leden de vergadering hebben ervaren. 

        8. Rondvraag. Vanuit de vergadering wordt aandacht gevraagd voor het verbeteren van 

de zelfredzaamheid binnen het onderwijs en voor de inhoud van de burgerschapsvorming 

binnen het basis- en voortgezet onderwijs. Dit laatste punt staat al in onderwijsplannen en 

wordt door de Inspectie gevolgd. 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.00 uur. 


